009879

bebe

Picture Description?)

A low-angle shot of a billboard advertising quot;Bebequot; clothing, surrounded by silhouetted skyscrap-
ers and a street lamp under a gray sky.

Analysis!)

This striking black and white photograph presents a dramatic perspective of a cityscape, viewed from
below. Towering skyscrapers dominate the composition, their silhouettes sharply defined against a stark
sky. A large billboard prominently displays a Bebe advertisement, illuminated against the dark backdrop.
A lamppost adds a touch of urban realism to the scene. The overall effect is one of imposing grandeur
and urban energy, emphasizing the scale and intensity of city life.

Frank Titze / WIDE-ANGLE - Justinus-Kerner-Weg 2 - 89171 lllerkirchberg, Germany - sales @ wide-angle.de
(©Frank Titze 1983-2025. All rights reserved. - Artwork Data Sheet - 25.06.25


https://wide-angle.de/e/d009879.html
https://frank-titze.art/e/d009879.html
https://frank-titze.art
https://wide-angle.gallery
mailto:sales @ wide-angle.de

Picture Data

009879 - bebe

Type / Size By
Exposure Digital Frank Titze
Developing — —
Enlarging — —
Scanning — —
Processing Digital Frank Titze
Exposure Processing Published
Dates 09/2019 10/2019 10/2022
Width Height Bits/Color
Original Size 7360 px 4912 px 16
Ratio ca. 1.50 1 —
Exposure 24x36 mm
Location —
Title (German) bebe

Remarks

DText is Al generated - NOT reviewed and/or corrected
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      A low-angle shot of a billboard advertising "Bebe" clothing, surrounded by silhouetted skyscrapers and a street lamp under a gray sky.
    
    
      Eine Aufnahme aus niedrigem Winkel einer Werbetafel, die "Bebe"-Kleidung bewirbt, umgeben von silhouettierten Wolkenkratzern und einer Straßenlaterne unter einem grauen Himmel.
    
    
      This striking black and white photograph presents a dramatic perspective of a cityscape, viewed from below. Towering skyscrapers dominate the composition, their silhouettes sharply defined against a stark sky. A large billboard prominently displays a Bebe advertisement, illuminated against the dark backdrop. A lamppost adds a touch of urban realism to the scene. The overall effect is one of imposing grandeur and urban energy, emphasizing the scale and intensity of city life.
    
    
      Die markante Schwarz-Weiß-Fotografie präsentiert eine dramatische Perspektive einer Stadtlandschaft, von unten betrachtet. Aufragende Wolkenkratzer dominieren die Komposition, ihre Silhouetten scharf vor einem kahlen Himmel abgegrenzt. Eine große Werbetafel zeigt prominent eine Bebe-Werbung, die vor dem dunklen Hintergrund beleuchtet ist. Eine Straßenlaterne fügt der Szene einen Hauch von urbanem Realismus hinzu. Der Gesamteindruck ist der von imposanter Erhabenheit und urbaner Energie, die das Ausmaß und die Intensität des Stadtlebens betonen.
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